
Protokół Nr VI/2019 

z posiedzenia Rady Gminy Łączna 

 dnia 11 kwietnia 2019r. 
 

 

Miejsce posiedzenia  –  sala konferencyjna Gminnej Biblioteki Publicznej w Czerwonej 

Górce 1b 

Czas trwania obrad   –  godz.  14,00 - 17,15 

 

Ad  1. 

Dnia 11 kwietnia 2019r. odbyło się  VI-e  w kadencji posiedzenie Rady Gminy Łączna. 

Obrady otworzyła i przewodniczyła im Przewodnicząca Rady Gminy p. Monika Pająk. 

Przewodnicząca Rady powitała zaproszonych gości, przybyłych radnych i sołtysów. 

Wśród zaproszonych gości byli: 

- Wójt Gminy Łączna p. Romuald Kowaliński 

- Sekretarz Gminy p. Mirosław Kopytek 

- Skarbnik Gminy p. Alicja Miernik 

- Radca Prawny Gminy p. Wacław Iwanczatik 

- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej p. Bernardyna Wasińska 

- Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej p. Marek Walkowicz 

- Kierownik Wydziału Technicznego p. Krzysztof Pastuszka 

- Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej p. Magdalena Kowalik 

- niektórzy sołtysi Gminy Łączna 

- niektórzy mieszkańcy Gminy Łączna 

- pracownicy Urzędu Gminy 

 

W momencie otwarcia obrad na liście obecności podpisy złożyło 14 radnych, co stanowiło         

93 % ustawowego składu Rady Gminy.  

Radna Marta Siewierska  spóźniła się tylko kilka minut, dlatego  od tej chwili w obradach 

uczestniczyło  15 radnych.   

Obrady były prawomocne.  

Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad  2. 

Na sekretarza obrad Przewodnicząca Rady zaproponowała alfabetycznie z listy  

radną Bogusławę Krawczyńską,  która wyraziła zgodę na pełnienie tej funkcji. 

 

Ad  3. 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Żadnych uwag do porządku obrad nie zgłoszono wobec czego stał się obowiązujący. 

1. Powitanie i stwierdzenie kworum. 

2. Powołanie sekretarza obrad.      

3. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy w okresie między sesjami. 

5. Sprawozdanie z wykonania wniosków i uchwał Rady Gminy z poprzednich sesji.  

6. Przedstawienie wniosków z posiedzeń komisji w okresie między sesjami. 

7. Pytania, wnioski, interpelacje. 

8. Udzielenie odpowiedzi na zadane pytania. 
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9. Podjęcie uchwał w sprawach:   

a) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz  zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łączna w roku 2019” 

b) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu na 

terenie Gminy Łączna 

c) ustalenia dopłat do taryfowych cen wody i ścieków obowiązujących w 

Zakładzie Gospodarki Komunalnej w Łącznej 

d) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

e) przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie Gminy Łączna 

f) zmian budżetu Gminy Łączna na 2019 rok  

g) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łączna  na lata 2019-2027 

 

10. Przyjęcie protokołu z  V sesji Rady Gminy Łączna z dnia 27.02.2019r. 

11. Zakończenie obrad.                                                                                                                                          

 

 

Ad.  4 i 5. 

Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy w okresie między sesjami (od dnia 27 lutego 2019r. do 

dnia 11 kwietnia 2019r.) oraz sprawozdanie z wykonania wniosków i uchwał Rady Gminy z 

poprzednich sesji przedstawił    Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

I tak: 

 

I. Uczestniczyłem: 

  

4 marca – w spotkaniu w Nadleśnictwie Suchedniów w sprawie poprawy stanu  

                  drogi gminnej do p. Matusińskich czynnie użytkowanej przez lasy państwowe, 

7 marca – w spotkaniu z p. Graczkowskim i pracownikami GOPS w sprawie  

                  realizacji projektu świetlicowego, 

 –  udział w uroczystym otwarciu DPS-u w Skarżysku-Kam. gdzie Dyrektorem DPS-u                                                                                                                                                                                                                                              

została mieszkanka naszej gminy. 

8 marca – w spotkaniu z p. G. Świetlikiem w sprawie promocji gminy Łączna  

                  w Republice Słowenii, 

9 marca – w zebraniu sprawozdawczym jednostki OSP Łączna,   

11 marca – udział w uroczystościach Dnia Sołtysa , wręczenie wyróżnień  

                   dla sołtysów z najdłuższym stażem pełnienia funkcji, 

12 marca – w spotkaniu ze starostą skarżyskim w Skarżysku- Kam.  

                    w sprawie inwestycji drogowych,  

19 marca – przekazanie placu budowy boiska w Goździe, 

20 marca – spotkanie na gruncie na drodze do Belna z przedstawicielami ZDP  

                   i Wójtem Zagnańska i przedstawicielami Powiatu Kieleckiego  

                   w sprawie remontu tego odcinka drogi, 

21 marca – w spotkaniu z sołtysami dot. organizacji zbiórki dla pogorzelców z Zalezianki, 

26 marca – w spotkaniu z przedstawicielami Klonowa w Starostwie  

                   Powiatowym w sprawie remontu drogi powiatowej do Klonowa,  

25 marca – w spotkaniu z projektantem, dot. możliwości odbudowy domu dla pogorzelców, 

27 marca – w spotkaniu w Klonowie z insp. nadzoru i radą sołecką dot.  

                    wprowadzenia drobnych zmian w remontowanym budynku szkoły, 
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28 marca  -  w zebraniu sołeckim w Występie, 

1 kwietnia – w Nadleśnictwie Suchedniów w sprawie pomocy rodzinie Fąfarów  

                     w odbudowie domu, 

                    - spotkanie z projektantem domu dla tej rodziny ,  

2 kwietnia – w Starostwie w Skarżysku, ze Starostą i Radą Sołecką w sprawie  

                      remontu dróg powiatowych na terenie Klonowa, 

3 kwietnia - w konwencie wójtów, burmistrzów ZMiG regionu świętokrzyskiego, na 

Konwencie przekazałem apel do gmin stowarzyszenia z prośbą o wsparcie pomocą dla 

rodziny z Zalezianki w sprawie odbudowy domu. Kilka samorządów zamieściło już apel na 

swoich stronach internetowych myślę, że uda się w wyniku tej akcji zwiększyć pomoc dla tej 

rodziny. 

4 kwietnia – w spotkaniu z Zarządem Klubu Seniora w Łącznej. Spotkanie było okazją aby 

porozmawiać o tym w jaki sposób i co seniorzy na terenie naszej gminy pragną działać. 

Cieszę się że powstał klub seniora, mam nadzieję że samorząd gminy dołoży wszelkich starań 

aby wspierać seniorów. Prezesem Klubu została Elżbieta Głowacka jest to osoba znana, która 

wiele swojego czasu poświęca na cele społeczne. Gratulacje.  

                   - w zebraniu z mieszkańcami Występy w sprawie zmiany planu 

zagospodarowania przestrzennego dla Występy, na którym pojawiły się sugestie ze strony 

mieszkańców dotyczące kwestii dlaczego w tak małym zakresie niektóre fragmenty Występy 

zostały dopuszczone do zabudowy jednorodzinnej. Procedura w zakresie zmiany planu w 

obrębach III klasy przewiduje, że gmina powinna dostać zgodę  Ministra Rolnictwa na 

wyłączenie gruntów III klasy z upraw rolnych. Procedura ta się wydłuża. W tych terenach 

można budować ale jest to tylko zabudowa zagrodowa.  

7 kwietnia – udział wspólnie z p. Skarbnik w komisji konkursowej podczas  

                     Kiermaszu Wielkanocnego w Łącznej, 

9 kwietnia – w spotkaniu ze starostą skarżyskim A. Berusem, wicestarostą A. Leżańską i 

Dyr. ZDP S. Czyżem w sprawie inwestycji drogowych i remontów cząstkowych na naszym 

terenie, 

                   - w spotkaniu z urbanistą K. Skuzą dot. planu zagospodarowania  

                      przestrzennego dla Występy, 

10 kwietnia – w spotkaniu z p. R. Graczkowskim, pracownikami  

                        Wydz. Finansowego i GOPS w sprawie projektu świetlicowego, 

                     - w spotkaniu w Polskiej Spółce Gazownictwa Oddział Zakład Gazowniczy w 

Kielcach w sprawie złożonych przez mieszkańców ankiet dot. wstępnych deklaracji 

podłączenia się do sieci gazowej. Do 30 marca br. był termin składania ankiet, informacje 

były umieszczone na stronach www oraz przekazywane poprzez sołtysów i radnych. 

Najwięcej ankiet spłynęło z Jęgrznej i Gozdu bo ponad 50 z każdej z tych miejscowości. W 

pozostałych miejscowościach ankiet jest po kilkanaście sztuk. Przekazaliśmy wszystkie 

otrzymane ankiety. Teraz będzie analiza pod względem opłacalności podłączeń. Każdą 

informację zwrotną będziemy upubliczniać. 

 

II. Wydałem zarządzenia: 

 

- w sprawie odwołania inspektora ochrony danych, 

- w sprawie powołania inspektora ochrony danych, 

- w sprawie zmian w składzie Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów  

                   Alkoholowych i Narkomanii, 

- w sprawie zmian budżetu gminy Łączna na 2019 rok, 

- w sprawie upoważnienia kierownika GOPS do prowadzenia projektu  

                    pn. Wspieramy rodziny w gminie Łączna” 
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W dniu 29.03.2019r. Urząd dokonał otwarcia ofert w postępowaniu o udzielenie zamówienia 

publicznego prowadzonego w trybie przetargu nieograniczonego na zadanie pn.: 

„Modernizacja Infrastruktury sportowej przy placówkach edukacyjnych na terenie Gminy 

Łączna” - Wykonanie boiska wielofunkcyjnego przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym w 

Kamionkach 

 

Zamawiający zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia:  

452 390,36 PLN brutto. 

 

Zestawienie złożonych ofert: 

1. TORAKOL Rajmund Zalewski Koszczały            490 000,00  

2. EUROCOURT Sp. z o.o.   Radom        622 450,11  

3. SUPREME SPORT Sp. z o.o.,  Warszawa       563 252,67  

4. GB Technology S.C.  Kielce       495 800,00  

5. PW „ARKADA DELA   Radom,              500 000,01  

 

Ponownie zostały ogłoszone przetargi na sprzedaż nieruchomości położonych w Klonowie                

- z taką sama kwotą wywoławczą : 

Działka 166 o pow.  0, 20 ha za 89 700 

Działka 204 o pow.  0, 84 ha za  124  600 

termin nadsyłania ofert kończy się z dniem 23 kwietnia br. 

  

Jeżeli okaże się że w II przetargu nie wpłyną oferty na kupno tych nieruchomości 

prawdopodobnie przystąpimy do procedury podziału działek na mniejsze powierzchnie oraz 

ponowny przetarg na sprzedaż ale już za niższe kwoty wywoławcze. 

  

Przetarg na działkę w Zaleziankę nie został ponownie ogłoszony gdyż poprzednie próby 

sprzedaży tej nieruchomości nie skutkowały jakąkolwiek ofertą a propozycja obecnego 

dzierżawcy jest za niska ( 50 tys. zł ). 

  

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński do zarządzeń dodał: 

1/ dzisiaj poproszono mnie aby przypomnieć, że Polski Komitet Pomocy Społecznej ma do 

wydania żywność, proszę sołtysów aby osoby które nie odebrały jeszcze żywności odebrały 

ją, ponieważ Stowarzyszenie będzie musiało się rozliczyć. 

2/ chciałbym podziękować sołtysom i radnym za zbiórkę pieniędzy dla pogorzelców, w 

wyniku akcji została zebrana kwota 58 689 zł. Podziękowanie chcę skierować również dla 

mieszkańców za hojność. Jest to duża kwota, która pozwoli na załatwienie najważniejszych 

spraw. Jeśli będą osoby na terenie gminy, które jeszcze mogłyby pomóc to numery kont są 

udostępnione  na stronie gminy. Cała rodzina jest bardzo wdzięczna i dziękuje. 

3/ mieszkanka naszej gminy, niepełnosprawna sportsmenka zdobyła na paraolimpiadzie 3 

złote i 1 brązowy medal. Jest to wielkie osiągnięcie, rozsławia ona Gminę Łączna na świecie. 

Na spotkaniu w Gminnej Bibliotece Publicznej pozwoliłem sobie na wręczenie zwyciężczyni 

upominku w postaci laptopa. Została również wyróżniona przez radnych gminy oraz powiat 

skarżyski. 

 

Z ostatnich wniosków : 

1.     Radny Wykrota, Radna Siewierska, Radny Mendak – Urząd na bieżąco, na piśmie 

zgłasza ubytki na drogach powiatowych, reakcja powiatu jest taka jak widzimy, np. droga na 

Klonów: ustawiono tablicę z napisem: droga w złym stanie technicznym. Ostatnie pismo w 
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dniu 05.04.2019r. z prośbą o uzupełnienie ubytków na drogach powiatowych, w tym drogi 

powiatowej nr 0587T oraz 0595T, tj. drogi na Klonów  oraz DP 0588T od Starodroża do 

mostu kolejowego w Podzagnańszczu. 

2.     Radny Wisowaty – Pismo dot. uprzątnięcia dróg po zimowym utrzymaniu zostało 

wysłane do powiatu 28.02.2019r. W odpowiedzi w dniu 26.03.2019r. powiat poinformował, 

że prace związane ze sprzątaniem dróg powiatowych zostały rozpoczęte, a planowany termin 

zakończenia prac 15.04.2019r.   

3.     Radna Żaczek – remonty dróg gminnych zostały rozpoczęte, z uwagi na braki kadrowe 

(brak grupy robót interwencyjnych) Wydział Techniczny posiłkuje się „pracownikami” 

skierowanymi do gminy przez sąd na odróbki prac społecznych. 

4.     Radny Kałuziński – w dniu 07.01.2019r. Urząd Gminy zwrócił się do Zarządu Dróg 

Powiatowych o przycinkę drzew rosnących przy DP 0588T tj. od starodroża przez 

Podzagnańszcze do Zagórza. Do chwili obecnej nie uzyskaliśmy ani odpowiedzi ani reakcji. 

Pisma tego typu są i będą ponawiane do uzyskania zamierzonego skutku. 

5.     Radny Chaba – firma remontująca linię energetyczną na naszym terenie, została 

zobowiązana do doprowadzenia uszkodzonych nawierzchni do stanu wyjściowego. 

  

Pozostałe wnioski radnych i sołtysów realizowane są przez pracowników Urzędu na bieżąco, 

w miarę posiadanych środków. 

 

Ad  6. 

Przedstawienie wniosków z posiedzeń komisji w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej p. Sławomir Litwiński – dnia 10 kwietnia 

2019r. odbyło się posiedzenie Komisji Finansowo-Gospodarczej, komisja pracowała nad 

projektami uchwał na dzisiejszą sesję, wypracowano wnioski: 

1/ większością głosów członków komisji przegłosowano wniosek o dofinansowanie powiatu 

do drogi Występa-Belno w kwocie 100 tys. zł oraz 10 tys. zł. na doposażenie wozu OSP w 

Łącznej 

2/ jednogłośnie członkowie komisji zagłosowali za wnioskiem o podwyżkę o 100 zł diet 

sołtysów jednak dieta uwarunkowana będzie obecnością na sesji. Za każdą nieobecność 

będzie potrącane 50 % kwoty łącznej czyli 200 zł 

3/ wniosek o podwyżki dla radnych - nie było woli aby ten wniosek poprzeć, wniosek został 

odrzucony i nie będzie rozpatrywany przez radę 

Przewodnicząca Komisji Społecznej radna Jolanta Żaczek – 12 marca 2019r. odbyło się 

posiedzenie Komisji Społecznej, wnioski: 

1/ w związku z tym, że ULKS w Łącznej nie wyraża zgody na utworzenie sekcji trampkarzy i 

proponuje współpracę młodzieży z Orliczem, wniosek z Komisji Społecznej 

z dnia 9 stycznia 2019r. stał się bezzasadny 

2/ nie ma potrzeby zmiany uchwały w sprawie zniżek godzin dyrektorskich, wniosek 

kierowała Dyrektor Zespołu Szkół w Goździe p. Urszula Wilkosz 

3/ odłożenie dyskusji do przyszłego roku na temat ustanowienia ulic w Gminie Łączna. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Jacek Januchta – 27 lutego 2019r. odbyła się 

kontrola Gminnej Biblioteki Publicznej w Łącznej, wnioski z kontroli: 

- zainstalować klimatyzację w dwóch pomieszczeniach Biblioteki tj.  sala obrad  oraz  sala 

lustrzana. 

Komisja odbyła się podczas mojej nieobecności za przewodnictwo tej komisji dziękuję 

zastępcy radnemu Edmundowi Wykrocie. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Edward Chaba – w okresie między 

sesjami nie obyło się posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
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Ad.  7   i  8. 

Pytania, wnioski, interpelacje oraz udzielenie odpowiedzi na zadane pytania. 

Przewodnicząca Rady – w dniu 10.04.2019r. do Rady Gminy wpłynęło pismo z 

Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Kielcach odnośnie skargi mieszkanki Gminy 

Łączna na działalność Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łącznej.  

Proszę Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o zajęcie się tą  sprawą w 

przeciągu 7 dni od daty wpływu. 

Kolejne pismo, które wpłynęło dnia 01.04.2019r. do Rady Gminy to pismo z Państwowego 

Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie. Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej w 

Łącznej wyjaśniał tą sprawę na komisji. Pismo dotyczy negatywnej opinii Wód Polskich do 

uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków,  który uchwalaliśmy na sesji w dniu 27.02.2019r. 

Kolejne pismo z dnia 06.03.2019r. - Rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Świętokrzyskiego, 

dotyczy uchwały z 29 stycznia 2019r. w sprawie zmiany Nr 3 w miejscowym planie 

zagospodarowania przestrzennego gminy Łączna. Uchwała została uchylona w części, proszę 

o wyjaśnienie tego pisma Kierownika Wydziału Technicznego. 

Kierownik Wydziału Technicznego p. Krzysztof Pastuszka – w odpowiedzi na pismo 

Wojewody Świętokrzyskiego dotyczącego wszczęcia postępowania nadzorczego 

wystosowaliśmy pismo z odpowiedzią na uwagi, które były wskazane. Jednakże nie były one 

wystarczające. Rozstrzygnięcie nadzorcze uchyla uchwałę w tej części, która dotyczy tylko 

terenu oznaczonego symbolem MN 5. Jest to teren przyległy do terenów zielonych i w 

niczym nie koliduje żeby dalsza część planu mogła funkcjonować. Uchwała, która pozostaje 

po rozstrzygnięciu w zupełności zadawala właścicieli i my nie będziemy się odwoływać od 

decyzji Wojewody. Plan może funkcjonować w obecnym kształcie. 

Przewodnicząca Rady – zapytała czy właściciel został o tym poinformowany i nie zgłasza 

sprzeciwu. 

Kierownik Wydziału Technicznego p. Krzysztof Pastuszka – odpowiedział, tak. 

Przewodnicząca Rady oddała głos obecnym na Sali obrad Paniom z Klubu Seniora. 

Przewodnicząca Klubu Seniora p. Elżbieta Głowacka – 22 lutego 2019r. Gminna Biblioteka 

Publiczna zorganizowała spotkanie mieszkańców gminy, szczególnie seniorów, w celu 

rozeznania ich potrzeb oraz chęci utworzenia Klubu Seniora. Inicjatywa ta spotkała się z 

ogromnym zainteresowaniem mieszkańców gminy, przybyło kilkadziesiąt osób. Zebrani 

wybrali spośród obecnych kilka osób, którzy podjęliby się działań w kierunku utworzenia 

grupy lub stowarzyszenia, w takiej grupie inicjatywnej znalazło się 7 osób. W lutym 

zorganizowaliśmy walne zebranie, na którym poprzez głosowanie uchwały wybraliśmy 

zarząd. Mamy zamiar współpracować z Panią Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej, 

siedzibą Klubu Seniora będzie siedziba GBP. Upoważniona przez zarząd proszę Radę Gminy 

o wsparcie nas na dobry początek nim rozpoczniemy działalność i zaczniemy pozyskiwać 

środki zewnętrzne. Złożyliśmy już wniosek do programu, który został rozpatrzony 

pozytywnie i mamy już przydzielony wyjazd do Solca Zdroju. Mamy dużo dobrych chęci i 

gdyby znalazło się dla nas wsparcie na rozruch bylibyśmy wdzięczni. 

Radny Kałuziński – dziękuję za chodnik do Delikatesów, ten odcinek stał się bezpieczniejszy, 

dziękuję w imieniu mieszkańców. Chciałem zdementować plotki na temat wozu strażackiego. 

Na dzień dzisiejszy samochód jest zarejestrowany jako pożarniczy i jest dopuszczony do 

ruchu. Czekamy na uzbrojenie samochodu, jeśli zmiany w budżecie przejdą i kwota 10 tys. zł 

trafi do OSP na doposażenie samochodu to samochód zostanie wprowadzony dla dobra 

mieszkańców.  

Skierował pytanie do radcy prawnego, czy wniosek z komisji jest ostateczny w podjęciu 

decyzji czy musi go przegłosować Rada Gminy. 
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Radca Prawny p. Wacław Iwanczatik – wniosek z komisji powinna przegłosować Rada 

Gminy. 

Radny Kałuziński – Pytanie do Przewodniczącej Komisji Społecznej co było powodem 

nieodwołania posiedzenia Komisji Społecznej w dniu 12 marca br. o co prosili radni a 

szczególnie  radny  który miał zdarzenie losowe tj. śmierć bliskiej osoby. Uważam, że 

komisja mogła być przełożona. Dlaczego na komisję nie zostali zaproszeni wszyscy 

dyrektorzy szkół skoro były omawiane sprawy ich dotyczące oraz dlaczego nie była 

zaproszona dyrektor GBP pomimo to że też były omawiane sprawy dotyczące biblioteki. Pani 

Dyrektor GBP była na komisji ale dowiedziała się o tym przed samym posiedzeniem. 

Radna Żaczek – komisja 12.03.2019r. nie została odwołana, ponieważ  nie mogłam jej 

zrealizować w innym terminie, przepraszam. Rozmawiałam z radnym Chabą i prosił mnie aby 

w czasie jego nieobecności te tematy o które wnioskował zostały poruszone. 

Jeżeli chodzi o Dyrektor Zespołu Szkół w Goździe uznałam że byłoby jej przykro gdyby się 

tak potoczyła rozmowa jak się potoczyła, dlatego nie została zaproszona.  

A Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Łącznej był zaproszony w sprawie ULKS-u.  

Radny Kałuziński – przy sprawozdaniu z komisji padło stwierdzenie, że sprawa została 

załatwiona i wniosek o zmniejszenie godzin dyrektorskich jest bezzasadny. Decyzję podjęło 5 

radnych, nie do końca uważam, że ta sprawa jest załatwiona. 

Radny Chaba – chciałbym podziękować wszystkim radnym, Wójtowi, pracownikom Urzędu 

Gminy, Dyrektor GBP, pracownikom biblioteki, sołtysom, Dyrekcji Szkoły w Goździe, 

nauczycielom za udział w pogrzebie mojej mamy oraz za zamówione msze i kwiaty. 

Radny Nyga – zabrał głos w sprawach: 

1/ skierował pytanie do Wójta odnośnie drogi Galerówki, droga jest w złym stanie, trzeba ją 

poprawić dopóki nie jest tak bardzo zdewastowana. Kosztorys naprawy to ok. 150 tys. zł. a 

skąd weźmiemy pieniądze skoro pieniądze kierujemy na drogi powiatowe, które powinien 

robić powiat.  

2/ droga na Zajamniu wykonana ze środków gminnych jest nieoznakowana, potrzebne lustro 

na zakręcie, Radna Siewierska już zgłaszała potrzebę zamontowania tam barier. 

3/ droga od starodroża na Klonów jest tragiczna.  

4/ wykonać oświetlenie na Galerówce oraz od drogi z Jęgrznej do szkoły w Goździe. 

Rady Wykrota – reakcja Starostwa Powiatowego na pisma jest żadna,  jednak proszę aby 

wysyłać je ciągle. Składałem wnioski o uzupełnienie dziur na drogach gminnych i chciałem 

podziękować Kierownikowi Wydziału Technicznego za reakcję i solidne wykonanie. 

Radna Siewierska – pytanie do Kierownika Wydziału Technicznego jaki okres gwarancji ma 

nowo wybudowana droga Zajamnie. Proszę o zaproszenie firmy wykonującej żeby zobaczyła 

co z tą drogą się robi już po roku użytkowania. Co 3 metry są pęknięcia w poprzek drogi. 

Trzeba wyegzekwować jakąś poprawkę. 

Kierownik Wydziału Technicznego p. Krzysztof Pastuszka – gwarancja na drogę  jest 5-

letnia. Po świętach mamy ustalony termin komisji. Co roku robimy przeglądy wiosenno-

gwarancyjne. 

Radny Litwiński – zgłaszam prośbę w imieniu mieszkańców Podłazia do Wójta Gminy o 

podjęcie rozmów z Miejskim Zakładem Transportu w Kielcach o przedłużenie kursu linii 202 

do kościoła. Wielu mieszkańców Podłazia i końca Kamionek jest w podeszłym wieku, nie 

każdy dysponuje własnym środkiem transportu i dojście do Łącznej jest dużym wysiłkiem. 

Koło kościoła jest duży parking gdzie jest możliwość swobodnego zawracania. 

Sprawa ubytków w drogach termin jest do 15.04.2019r. aby ubytki były przez powiat 

usunięte. W każdym normalnym powiecie ubytki robione są z rozsądkiem, pracownik 

operacyjny podjeżdża robi przegląd zaznacza i szacuje ubytki, u nas nic takiego nie ma. 

Zgłaszane ubytki na drodze w Podłaziu robią się coraz większe. Od 3 lat prosiłem również o 

naprawę drogi za kościołem, która się przekręciła, do tej pory nic nie zostało ruszone. 
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Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – zwrócił się do radnego Litwińskiego - wystąpię z taką 

prośbą w sprawie linii 202. Pismo skieruje do MPK Kielce. 

Zwrócił się do radnego Nygi – są remonty, które niektórzy określają przebudową drogi, Jeśli 

chodzi o Galerówkę kwotę podałem w przybliżeniu. Sfrezowanie tej drogi i położenie co 

najmniej dwóch warstw nawierzchni po 4 cm każda może się okazać że kwota 150 tys. zł jest 

za mała. Nie jestem przeciwny żeby zrobić Galerówke ale należy wskazać z jakiej inwestycji 

rezygnujemy żeby ją zrobić.  

Radny Januchta – zwrócił się do Kierownika Wydziału Technicznego, w grudniu 

wnioskowałem o opinię do Powiatowej Komendy Policji odnośnie zakazu postoju i 

zatrzymywania się w Ostrowie.  Czy mamy odzew. 

Zgłosił niesprawne oświetlenie na prostej między Podzagnańszczem a Zaskalem, dwie 

ostatnie lampy w kierunku Zaskala nie świecą. 

Na wysokości posesji Nr 33 na Zaskalu po drugiej stronie ulicy są dwie wąskie działki 

gdybyśmy mogli określić status tych działek, jedna prawdopodobnie jest prywatna, druga 

skarbu państwa. Chcielibyśmy aby gmina je przejęła żeby docelowo kiedyś wybudować tam 

budynek gdzie mieszkańcy Zaskala będą mogli się spotkać. 

Kierownik Wydziału Technicznego p. Krzysztof Pastuszka – znaki zgromadziliśmy jak 

Starosta zaakceptuje zmianę organizacji ruchu to zamontujemy znaki zakaz zatrzymywania 

się i postoju. Odnośnie działek, sprawdzimy ich statut i będziemy chcieli określić czy będzie 

nas stać żeby je przejąć. 

Radny Januchta – uwaga odnośnie porządku, to co się dzieje w rowach i na poboczach tego 

nie było nigdy, oprócz śmieci przemieszczanych przez wiatr w rowach leżą worki śmieci. Dla 

właścicieli dróg powiatowych to wstyd. 

Radny Wisowaty – popieram radnego Litwińskiego odnośnie dróg powiatowych, droga od 

starodroża w stronę gminy jest w fatalnym stanie. Od krzyżówki w stronę Kamionek do Nr 7 

droga wykonana dawno na słabej podbudowie, wnioskowałem o remont ale proszę aby teraz 

te ubytki usunął powiat. Droga osiedlowa to droga gminna tam jest droga spękana i coraz 

więcej ubytków się pokazuje proszę o uzupełnienie. W tej kadencji musimy zrobić nakładkę 

na tej drodze jest to niedługi odcinek. Pomysł utworzenia Klubu Seniora bardzo mi się 

podoba, może się zapiszę. Mam nadzieje, że temat będzie poruszony na najbliższej komisji i 

nie zostanie bez echa. 

Radny Chaba – proszę o określenie statutu drogi na Występie-Adamów, czy to droga gminna 

czy powiatowa. Na mapie jest zaznaczona jako droga gminna. 

Kilkakrotnie zwracałem się o oznakowanie dróg powiatowych. Proszę o interwencję u 

Dyrektora Czyża. 

Radny Nyga – wrócę do tematu Galerówki, żeby się nie stało tak  jak od siódemki na Klonów 

gdzie wstawili znak, że droga jest w złym stanie. Na drogę powiatową 100 tys. zł. się 

znalazło. 

Radny Mendak – na spotkaniu w powiecie prosiliśmy o uzupełnienie dołów na drodze do 

Klonowa, Pan Derra obiecał, że w pierwszej kolejności zrobią tą drogę a doły jakie były takie 

są. Drogę klonowską też trzeba przejrzeć i pęknięcia oraz ubytki naprawić w ramach 

gwarancji. 

Sołtys Zalezianki p. Ewa Dudek – złożyła podziękowania dla radnego Janika za 

zorganizowanie transportu przy akcji sprzątania odcinka w okolicy szkoły. 

Przewodnicząca Klubu Seniora oraz Członek Rady Sołeckiej Wsi Zalezianka                          

p. Elżbieta Głowacka – w Zaleziance od wielu lat nie działała żadna inicjatywa społeczna. Na 

odcinku środkowej części wsi była wysoka skarpa porośnięta drzewami gdzie kierowcy linii 

202 zrywali lusterka. Należało to zlikwidować i z inicjatywy sołtysa i radnego wszystko 

zostało wyczyszczone i uporządkowane. Jest przejrzyście. Dziękuję za tą akcję. 
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Radny Nyga – na terenie gminy działa również Klub Emerytów i Rencistów, jeśli będziemy 

wspomagać Klub Seniora to Klub Emerytów i Rencistów też. 

Przewodnicząca Rady – na sali obecny jest Klub Seniora. 

Przedstawicielka Klubu Seniora p. Helena Gruba – my nie działamy tak samo jak Klub 

Emerytów i Rencistów, chcielibyśmy stworzyć coś nowego i zmusić ludzi starszych do 

wyjścia z domu. Z GBP staramy się organizować kameralne imprezy typu seans filmowy, 

spotkanie z lekarzem. Staramy się o dofinansowanie ze środków unijnych. Mamy na celu 

podnoszenie sprawności fizycznej, umysłowej i jednocześnie poszerzanie horyzontów. Do 

Klubu zapraszam wszystkich, którzy ukończyli 55 lat i chcą się z nami spotkać. 

Przewodnicząca Rady – Klub Seniora a dokładnie cztery panie jako grupa nieformalna 

napisały wniosek, który został już oceniony pozytywnie i panie mają zapewniony wyjazd do 

Solca Zdroju na kąpiele siarkowe. 

Radny Chaba – składałem wniosek odnośnie zmiany siedziby Urzędu Gminy, czy coś w tym 

temacie się dzieje. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – nie zapomnieliśmy o tym wniosku, dla Urzędu Gminy 

lepiej byłoby przenieść się to budynku biblioteki. Użytkownikiem tego budynku nie jest sama 

biblioteka, mają tu swoje miejsce koła gospodyń, odbywają się tu spotkania różnych grup 

nieformalnych, dzieci, młodzieży i starszych, zajęcia aerobiku. Przeniesienie to nie jest 

kwestia dwóch budynków ale rozważenie również kwestii przedszkola. W budynku 

przedszkola dzieci znalazły dobre miejsce, rodzice są zadowoleni z faktu że przedszkole jest 

w oddzielnym budynku i że dzieci są w bezpiecznym miejscu. 

Pewne rzeczy trzeba zorganizować w taki sposób żeby żadna z grup nie ucierpiała a tego nie 

da się to zrobić w ciągu dwóch miesięcy. 

Ważne jest żeby poziom świadczonych usług utrzymać na takim samym poziomie czyli w 

budynku szkoły czy w budynku przy szkole zorganizować miejsce bezpieczne gwarantujące 

pełne zadowolenie rodziców i dzieci w wieku przedszkolnym. 

Te kwestie musimy dokładnie przemyśleć, a może i poczekać. Demografia jest nieubłagana,  

w obiekcie szkolnym mogą się zwolnić sale. Pewne rzeczy wiążą się również z kosztami np. 

przygotowanie pomieszczeń dla przedszkola.  

Radny Wykrota – chciałbym aby powołać komisję, która pójdzie do szkoły zobaczyć ile jest 

pomieszczeń, gdzie może być przedszkole. Aby nie ucinać tematu. Nie znaczy to że ma to 

być w tym roku ale w następnym roku budżetowym rozważymy sprawę i może się to uda. 

Budynek GBP spełnia rolę urzędu, jest podjazd dla niepełnosprawnych. Będę wspierał 

radnego Chabę i jego wniosek. 

Przewodnicząca Rady – na Komisji Społecznej został wypracowany wniosek żeby dyskusja 

na temat przenosin Urzędu Gminy została odłożona na przyszły rok. 

Radna Żaczek – ci którzy uczestniczyli w Komisji Społecznej wiedzą że to nie są łatwe 

tematy ponieważ dotyczą naszych najmłodszych mieszkańców. Pewne decyzje trzeba 

przemyśleć i przedyskutować. Mam w planach zrobienie komisji gdzie pójdziemy do 

budynku szkoły. Trzeba budynek obejrzeć, a Sekretarz Gminy musi przygotować jak wygląda 

demografia poszczególnych klas. Budynek GBP jest doskonały i na bibliotekę i na urząd. 

Temat jest do przedyskutowania. 

Radca Prawny – musimy też patrzeć na względy formalne, ten budynek był remontowany w 

ramach projektu czy ten okres już minął. 

Kierownik Wydziału Technicznego p. Krzysztof Pastuszka – zwrócił się do radnego Chaby, 

droga w Występie-Adamów – grunt pod drogą znajduje się w posiadaniu Zarządu Powiatu 

Skarżyskiego natomiast droga jest w zarządzie gminy. Dużo dróg na naszym terenie ma 

zawirowania w ewidencji gruntów. Jest dużo dróg powiatowych, które są na gruntach gminy 

natomiast drogi gminne są na gruntach powiatowych m.in. ta droga w Występie, Zaleziance, 

Podłaziu, Podzagnańszczu. Na umieszczenie urządzenia w pasie drogowym wnioskodawca 
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musi uzyskać dwie decyzje zarówno od Wójta jako zarządcy i od Starosty jako właściciela 

gruntu. Zwracaliśmy się do zarządu dróg żeby uregulowali własność swoich dróg, niestety nie 

ma efektu. 

Radny Chaba – zapytał kto w takim razie na tym odcinku ma remontować drogę  i odśnieżać. 

Kierownik Wydziału Technicznego p. Krzysztof Pastuszka – gmina ma utrzymywać daną 

drogę  jako jej zarządca. 

Radny Chaba – zgłosił wniosek żeby powołać komisję i zaopiniować czy budynki biblioteki, 

urzędu będą się nadawały na przeniesienie czy wymagają remontu. Przenosiny nie będą 

wcześniej niż za 2-3 lata gdy będą finanse. 

Kierownik Wydziału Technicznego p. Krzysztof Pastuszka – w ostatnim czasie zrobiliśmy 

niewielki odcinek drogi na Podzagnańszczu, był to koszt 3,5 tys. zł.  

Na paragrafie dot. remontów cząstkowych i utrzymania dróg mamy środki takie jakie mamy. 

Radni i mieszkańcy mają duże potrzeby w zw. z utrzymaniem i poprawą stanu dróg. Proszę 

żeby spojrzeć w budżet i wygospodarować dodatkowe środki na ten cel ponieważ to co mamy 

na rok to jest na miesiąc pracy. Dodatkowo dochodzi koszenie, trawa już zaczyna rosnąć będą 

spływać wnioski. Cena za koszenie poboczy to 50 gr za metr, mamy 15 km do koszenia więc 

łatwo obliczyć koszty.  

Zgłoszony wniosek o bariery energochłonne w Zajamniu gdzie koszt takich barier to 4,5 tys. 

zł. Nie stać nas na to, nie możemy spełnić wszystkich próśb. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – jako radni sugerujecie, że należałoby podjąć działania 

w kierunku dróg gminnych więc wnioskuję żeby zrezygnować z inwestowania w drogi 

powiatowe i nie przeznaczać żadnych środków na przebudowy tych dróg i robić tylko drogi 

gminne. Za drogi powiatowe odpowiedzialni są radni powiatowi więc niech przyjdą do 

mieszkańców i niech odpowiadają na pytania. Jeśli co roku przeznaczamy olbrzymie środki 

na drogi powiatowe  to zapewniam, że mając do dyspozycji 100 tys. zł zrobimy ubytki i drogi 

gminne w taki sposób, że nikt nie będzie miał pretensji o jakość wykonanych usług. 

Będziemy z Kierownikiem ZGK dbać żeby na starodrożu siódemki było wykoszone, 

wysprzątane i żeby były odmulone rowy i przepusty. 

Radny Januchta – żaden mieszkaniec miejscowości odległej nie będzie się udawał do radnego 

powiatowego po to żeby powiedzieć mu żeby naprawił drogę. Mieszkańcy upominają się tego 

od Rady Gminy i od Wójta.  

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – my przekazujemy informacje z powiatu proszę te 

informacje przekazywać dalej również mieszkańcom. Powiat przeznaczył na remonty 

cząstkowe na cały powiat kwotę 50 tys. zł. 

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 20 minut przerwy. 

 

Przewodnicząca Rady wznowiła obrady po przerwie. 

Ad.  9 a) 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz   

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łączna w roku 2019”. 

Żadnych pytań do uchwały nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  VI/30/2019 

Rady Gminy Łączna  z dn. 11 kwietnia  2019r. 

została podjęta jednogłośnie  (za – 15/15 obecnych) 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowią załącznik do protokołu. 
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Ad.  9 b) 

Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia  ich 

przebiegu na terenie Gminy Łączna. 

Radny Nyga – zapytał czy droga Zaciszowice-Zajamnie to jest droga koło cmentarza. 

Kierownik Wydziału Technicznego p. Krzysztof Pastuszka – załącznik graficzny do uchwały 

to sieć dróg, która istniała u nas kiedy byliśmy jeszcze gminą Suchedniów, to  sieć dróg 

ustanowiona lata temu z tą różnica że dochodzi stara siódemka. Pewne drogi są w wykazie 

jako drogi gminne i przyjmujemy je w takim kształcie jaki jest.  

Radny Wisowaty – odpowiedział radnemu Nydze, tak to jest droga koło cmentarza, pod kanał 

i do Zajamnia. 

Radny Wykrota – proszę o poprawę w zał. 1 pkt 9 i 17 w nazwie miejscowości 

Podzagnańszcze jest literówka. 

Więcej pytań do uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  VI/31/2019 

Rady Gminy Łączna  z dn. 11 kwietnia 2019r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 15/15 obecnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowią załącznik do protokołu. 

 

 

 

Ad.  9 c) 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłat do taryfowych cen wody i ścieków 

obowiązujących w Zakładzie Gospodarki Komunalnej w Łącznej. 

Żadnych pytań do uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

Radny Janik nie brał udziału w głosowaniu. 

 

Uchwała  Nr  VI/32/2019 

Rady Gminy Łączna  z dn. 11 kwietnia 2019r. 

została podjęta większością głosów  (za – 13, wstrzymał się - 1/14 biorących udział w 

głosowaniu) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowią załącznik do protokołu. 
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Ad.  9 d) 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – na wczorajszej komisji omawialiśmy temat ale 

ponieważ zgłosiła się kolejna osoba, która chce wydzierżawić tą działkę proponuję aby podjąć 

uchwałę negatywną i wrócić do tematu. Na kolejną sesję przygotowalibyśmy odpowiednie 

materiały ponieważ będzie trzeba ogłosić przetarg na dzierżawę tej nieruchomości. 

Żadnych pytań do uchwały nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  VI/33/2019 

Rady Gminy Łączna  z dn. 11 kwietnia 2019r. 

Uchwała nie została podjęta  (przeciw – 13, wstrzymało się – 2/15 obecnych) 

 

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.  9 e) 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Łączna. 

Przewodnicząca Rady  oddała głos Kierownikowi ZGK p. Markowi Walkowiczowi. 

Kierownik ZGK p. Marek Walkowicz – dnia 27 lutego 2019r. projekt regulaminu został przez 

Radę Gminy już zatwierdzony  i przesłany do Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody 

Polskie w celu zatwierdzenia. Dostaliśmy uwagi do projektu regulaminu które  przy pomocy 

prawnika zostały poprawione. 

Żadnych pytań do uchwały nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

Radny Janik nie brał udziału w głosowaniu. 

 

Uchwała  Nr  VI/33/2019 

Rady Gminy Łączna  z dn. 11 kwietnia 2019r. 

została podjęta jednogłośnie  (za – 14/14 biorących udział w głosowaniu) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad.  9 f) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łączna na 2019 rok. 

Skarbnik Gminy p. Alicja Miernik – zaproponowane zmiany były omawiane na posiedzeniu 

Komisji Finansowo-Gospodarczej oraz przegłosowane przez komisję. 

Pod obrady i głosowanie przedstawiamy projekt uchwały II,  który radni otrzymali.  

Pani Skarbnik omówiła projekt uchwały. 

Zmniejszenie dochodów łącznie o 26 197 zł. 

Dział 700 rozdział 70005 gospodarka gruntami i nieruchomościami - zwiększenie dochodów 

o 110 tys. zł. wynikające z ostatecznego rozliczenia i refundacji środków na zadanie 

ukończone w ubiegłym roku: poprawa energetyczna i termomodernizacja budynku 

użyteczności publicznej w Gminie Łączna. Dochody bieżące 15 tys. zł. i dochody majątkowe 

95 tys. zł. 



13 
 

Dział 758 rozdział 75801 - zmniejszenie dochodów o 136 197 zł wynikające ze zmniejszenia 

subwencji oświatowej na 2019r. zgodnie z pismem Ministerstwa Finansów. 

Zmniejszenie wydatków o 26 197 zł. 

Dział 600 rozdział 60014 drogi publiczne powiatowe - zwiększenie wydatków majątkowych o  

kwotę 100 tys. zł z przeznaczeniem na pomoc finansową dla powiatu skarżyskiego na 

wspólną realizację zadania przebudowa drogi powiatowej między miejscowościami Belno i 

Zalezianka. 

Dział 754 rozdział 75412 ochotnicze straże pożarne - zwiększenie o 10 tys. zł. na zakup 

wyposażenia do nowego samochodu OSP. 

Dział 801 - zmniejszenie wydatków bieżących z wynagrodzeń i pochodnych o 136 197 zł w 

tym z: Zespołu szkół w Goździe 38 tys. zł i Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Łącznej 

98 197 zł. 

Rozdział 900 gospodarka komunalna i ochrona środowiska - przesuniecie środków 40 tys. zł. 

z zadania inwestycyjnego rozbudowa oczyszczalni ścieków na zadanie modernizacja 

infrastruktury sportowej - zmiany te są niezbędne do ostatecznego rozstrzygnięcia przetargu i 

możliwości podpisania umowy z wykonawcą na budowę boiska przy Zespole Szkolno-

Przedszkolnym w Łącznej. 

Żadnych pytań do uchwały nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  VI/34/2019 

Rady Gminy Łączna  z dn. 11 kwietnia 2019r. 

została podjęta większością głosów  (za – 14, przeciw – 1/15 obecnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad.  9 g) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łączna na lata 

2019-2027. 

Skarbnik Gminy p. Alicja Miernik – również głosujemy nad projektem uchwały II, projekt 

uchwały przedstawia uaktualnienie kwot wynikających ze zmian wprowadzonych w 

budżecie. 

Żadnych pytań do uchwały nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  VI/35/2019 

Rady Gminy Łączna  z dn. 11 kwietnia 2019r. 

została podjęta większością głosów  (za – 14, przeciw – 1/15 obecnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowią załącznik do protokołu. 
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Ad.  10. 

Przyjęcie protokołu z  V sesji Rady Gminy Łączna z dnia 27.02.2019r. 

Przewodnicząca Rady – do protokołu nie było żadnych uwag, proszę o przegłosowanie 

protokołu z 27.02.2019r. 

Protokół został przyjęty, za – 14, przeciw – 1/15 obecnych radnych. 

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.  11. 

Zakończenie obrad. 

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że porządek obrad został wyczerpany, podziękowała 

wszystkim za udział i zamknęła  VI–e posiedzenie Rady Gminy Łączna kadencji 2018-2023. 

 

 

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy 

 

         Monika Pająk 

Protokół sporządziła 

Magdalena Chmiela 
 


